
 
 

 

 

Protokoll fört vid Kollektivhusföreningen Fristads styrelsemöte onsdagen 

den 23/10 2013, Cafeterian, Cervins väg 17 B,  klockan 19.00 
 

 

Närvarande: Sofia Hemou, Christina Birgersson, Elsa Ågeby och Monica  

                       Strömberg, Pelle Asklund och Kent Johansson. 

Frånvarande: Birgitta Lindwall 

 

Punkt 1 – Mötets öppnande 

1   Ordförande Monica Strömberg, sekreterare Sofia Hemou, justerare Kent Johansson. 

 

 

Punkt 2 – Godkännande av dagordningen 

 2 Godkändes den föreslagna dagordningen.  

 

Punkt 3 – Protokolljustering  

           Protokol är justerad från föregående period. 

  

 

Punkt 4 – Ekonomiredovisning 

4 (Birgitta bortrest) 

 

Punkt 5- Hur går vi vidare med Cafeterian och SB? 

           Frågan om utbyggnad kommer att lämnas över till hyresgästföring, förslaget kommer 

att delas ut till samtliga hushåll, svaret ifrån SB. 

 

 

Övriga frågor: 1: Förslag att Christina Birgersson tar upp med att det skall städas 2 gånger i                

veckan vid  entrer 17,19,21. Detta lämnas till städchefen. Papperskorg önskas till 21 

entre. 

 

Övriga frågor 2: Lappar om vem som är nyckelvärd saknas i anslagstavlorna. 

 

Nästa styrelsemöte 20 november kl 19,00 

 

Avslutning kl 21.00 

 

 

Vid Protokollet           

 

 

.................................................................          

Kent Johansson 

 

     Justeras: 

 

 

.................................................................  ………………………………………. 

Sofia Hemou                          Monica Strömberg 



 


